

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



物業管理 (住宅)
Property Management (Residential)

銅獎 Bronze Award



Royal elite

帝譽服務

帝譽服務有限公司 — 曼克頓山

Royal Elite Service Company Limited –
Manhattan Hill

帝譽服務有限公司 — 曼克頓山管理團隊於節能、減廢等多個環保管理範疇均有卓越表現，並以各種獎勵方法鼓勵業戶及合作伙伴攜手達成所定下之目標，藉此向各持份者推廣環保理念。

The management team of Royal Elite Service Co., Ltd. – Manhattan Hill demonstrates excellent performance in different green management aspects including energy saving and waste reduction. The team also promotes the concept of environmental protection to its stakeholders by encouraging residents and partners to achieve the green goals together through offer of various award incentives.



安裝無紙化巡邏系統及手機屋苑通訊程式，減少因巡邏及印製通告所需的用紙。

Applying paperless mobile patrol system and mobile estate communication application to save paper for patrolling and issue of notices.



鼓勵住戶參加廚餘回收計劃，並於屋苑內安裝廚餘機。

Encouraging residents to join the food waste recycling programme and installing food waste composter at the estate.



與服務供應商合作，於停車場鋪設電動車充電網絡，推動環保駕駛。
Cooperating with its service provider to install an electric charging network system at the car park to promote eco-driving.